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USAGE DES CONFIGURATIONS

Les configurations permettent d'identifier les satellites et de déterminer leur position en coordonnées
tangentielles équatoriales relatives a Saturne avec la précision suivante (pour une lecture des courbes a

0,5 millimetre pres) :
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L’exemple suivant montre comment procéder :
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On reporte en abcisse sur 1’axe ouest-est les distances Aa cosé mesurées, pour la date voulue, sur
les courbes. L’ordonnée est donnée par les orbites apparentes. L’indétermination avant/arriére est levée

grace au sens de rotation des satellites.



THE USE OF CONFIGURATIONS

The configurations allow the identification of the satellites and the determination of their position in
tangential equatorial coordinates referred to the planet Saturn with the precision as follow (for a lecture
on the curves with an accuracy of 0.5 millimeter):

I : 2to 107 \% : 203
I : 2t 8 V1 i 2t Y
III : 2 to 6 VII : 2t 3
IV : 2t & VII : 2t0 3

This example shows how to proceed :
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The distances Aa cos é, measured on the curves for the choosen date, are plotted in abcissa on west-
east axis. The ordinate is given by the apparent orbits. The direction of the rotation indicates if the

satellite is before or behind the planet on its orbit.
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